
Mondelinge vragen salaris betalingen werknemers sociale werkplaatsen. 

Bij de gemeenteraad Waadhoeke van 01-06-23.

Sam is het ter ore gekomen dat veel werknemers  van de sociale werkplaatsen moeite hebben om 
rond te komen. 

Hun financiële situatie is het  afgelopen jaar door de inflatie sterk verslechterd.

Deze werknemers vallen onder de SW Cao en deze loopt nog door tot 01-01-2026. De afspraken voor 
loonsverhoging in deze CAO zijn niet voldoende voor de werknemers om nog goed rond te komen. 
Men krijgt ook een reiskostenvergoeding die onvoldoende is in de huidige situatie.

Formeel gezien zijn de werknemers van de SW werkplaatsen ook werknemers van de gemeente. 
Voor onze gemeente worden deze taken gedelegeerd naar de GR Friesland West.

De onderhandelingen voor de CAO worden gedaan door de VNG namens de gemeenten.

De vakbonden zijn ook met deze situatie bezig en eisen dat  de CAO onderhandelingen weer 
opengebroken moeten worden.

Er zijn al meerdere gemeenteraden die zich met deze problemen bezig hebben gehouden en zij 
vragen aan hun wethouders of zij bij de VNG en bij Den Haag willen pleiten om de Cao open te 
breken en betere afspraken voor de werknemers te maken.

Vragen aan het College:

1. Is het college op de hoogte van deze situatie?

2. Is hier in het bestuur van GR Friesland West ook over gesproken?

3. Is het college bereid om ook acties ondernemen naar de VNG en Den Haag om een betere 
CAO voor de SW werknemers te bepleiten?
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